
Zápisnica  č. 1 
zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 17.01.2019 

 
konané: v zasadačke MsR na MsÚ v Michalovciach o 13.00 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program rokovania komisie: 

1. Otvorenie 
2. Štatút finančnej komisie 
3. Schválenie zástupcu predsedu finančnej komisie 
4. Návrh plánu rokovaní finančnej komisie na 1. polrok 2019 
5. Prerokovanie návrhu na udelenie titulu Čin roka 
6. Rôzne aktuálne záležitosti 

 
K bodu 1: 
Rokovanie otvoril a viedol Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK. 
 
K bodu 2: 
Štatút finančnej komisie bol členmi FK schválený.  
 
K bodu 3: 
Predseda FK navrhol za svojho zástupcu Ing. Petra Palečku, ktorý bol hlasovaním schválený. 
 
K bodu 4 : 
Materiál návrhu plánu rokovaní finančnej komisie predniesol Ing. Jozef Sokologorský, 
predseda FK. Členovia FK sa dohodli na termínoch zasadnutí FK na obdobie 1. polroka 2019. 
 
K bodu 5: 
Materiál k bodu 5 – návrh na titul Čin roka 2018 predniesol Ing. Jozef Sokologorský, predseda 
FK. V zmysle Štatútu mesta Michalovce § 32, Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach udeľuje 
titul „Čin roka“ jednotlivcovi alebo kolektívu, ktorý v predchádzajúcom roku dosiahol 
mimoriadny výsledok v rôznych oblastiach života. Návrhy udeľuje mestské zastupiteľstvo. 
Podané návrhy na udelenie titulu Čin roka vyhodnotia komisie mestského zastupiteľstva. Na 
základe ich odporúčania a po prehodnotení na zasadnutí predsedov komisií budú návrhy 
predložené na prerokovanie mestskej rade a táto ich predloží na schválenie mestskému 
zastupiteľstvu. 
 
Členovia FK súhlasia s predloženým návrhom na titul Čin roka 2018.  
 
K bodu 6: 
Radovan Geci, člen FK: Môžeme na FK prerokovať zmluvy, ktoré podpisujú TaZS? Ako je to 
s financovaním zvýšených nákladov na zimnú údržbu chodníkov v súvislosti so zmenou 
zákona? 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca finančného odboru: 
TaZS je príspevkovou organizáciou mesta, ktorá je na rozpočet mesta napojená príspevkom. 
Použitie príspevku je zo strany zriaďovateľa za každý rok finančne vysporiadaný 
a odsúhlasený. Medzi mestom a TaZS sa zmluvy nepodpisujú. Za zmluvy uzatvorené medzi 
TaZS a ich obchodnými partnermi zodpovedajú priamo TaZS, ako samostatný právny subjekt.  
 



Čo sa týka zvýšených nákladov na zimnú údržbu chodníkov v súvislosti so zmenou zákona,  
rozpočet pre rok 2019 bol schválený 2. októbra 2018, v čase kedy zmena zákona nebola ešte 
platná. Ak bude potrebná zmena rozpočtu, bude sa to riešiť zmenou rozpočtového opatrenia 
v roku 2019.  
 
  
Členovia FK si dohodli termín zasadnutia FK v mesiaci február na 14.02.2019 (štvrtok﴿ 
o 14,30 hod. 
Program zasadnutia FK bol vyčerpaný, predseda komisie poďakoval prítomným a prizvaným 
za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
V Michalovciach, 17.01.2019 
 
Zapísala : Ing. Dana Janošová 
 
 
 
          Ing. Jozef Sokologorský 
        predseda finančnej komisie 


